
Van: Lauryan Bakker [mailto:lauryan@necker.nl]  

Verzonden: maandag 1 augustus 2016 14:47 

Aan: Hans Nubé <Hans.Nube@diemen.nl>; Hans Oostendorp <hans@necker.nl> 

Onderwerp: RE: Evaluatie rekenkamer 

 

Beste Hans, 

 

Zoals al in het raadsvoorstel is aangegeven, zetten Hans en ik (Necker van Naem) de samenwerking in 

Diemen ook graag voort. Wij zijn daarom verheugd te lezen dat raad, college en MT positief 

geoordeeld hebben. Voor ons betekent dit een bevestiging van onze eigen ervaring in de 

samenwerking met raad, college en MT/organisatie én het betekent dat de beelden over de 

samenwerking in overeenstemming zijn. Een mooi resultaat! Met veel plezier blijven wij werken aan 

rekenkamerwerk met toegevoegde waarde. Hierbij zullen wij de suggestie voor verbetering, 

genoemd in de enquête, oppakken en staan wij ook in de toekomst open voor dit soort suggesties.  

De termijn van drie jaar kunnen wij, gezien de landelijke ontwikkelingen t.a.v. rekenkamers én de 

regionale ontwikkelingen t.a.v. DUO+, goed begrijpen. Wij zien de behandeling van dit raadsvoorstel 

met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, ook namens Hans, 

  

Lauryan Bakker 

[M] 06 175 891 83 


